
Pagina 1 van 9 

Supportersfederatie O-Hasj-El 
Kardinaal Mercierlaan 46, 3001 Heverlee 

Verslag vergadering Supportersfederatie >< OHL-bestuur 
Dinsdag 9 april 2024 om 19u 

Aanwezig: 
Vertegenwoordigers OHL: 
Vandebroeck Chris (CEO ad interim), Onkelinx Peter (Senior Operations & Infrastructure Manager),  
Leys Luc (Senior Security Manager), Vancauteren Frederik (Chief Commercial Officer). 
Genodigde: Jacobs Ariël (Director Football) 
Pauwels Geert 
Vertegenwoordigers SF:  
Daems Marcel, Elsen Filip, Gazia Luc, Ghijs Omer, Goemans Hortense, Heremans Dirk, Homblé Dimitri,  
Keyaerts Matti, Lemmens Pieter-Jan, Mees Michel, Mottart Niels, Peeters Albert, Peeters Ivan, Pira Bart,  
Promil Christophe, Struyven Guido, Van Eylen Marc, Van Mellaert Wim,  Van Nieuwenhuyse Ronny, Van Roy Bram 
en Verbiest Marco. 

Verontschuldigd: 
SF: Desmet Peter, Duerinckx Octaaf, Goovaerts Vincent, Van Goethem Dany, Van Gramberen Joost, Van Neste Thalia. 

AGENDA: 

1. Leuven-Centraal / Den Bakkaree en samenstelling Supportersfederatie (Bestuur SF)
Bij afwezigheid zal Joost Van Gramberen van SC LCDB vervangen worden door Brian Houblon. 
Bram Van Roy, vertegenwoordiger in T2, wordt bij afwezigheid vervangen door Jelle Willems. 
Dirk Heremans, vertegenwoordiger in T4, heeft Dany Van Goethem als zijn vervanger aangeduid. 

2. Gesprek met Ariël Jacobs (Bestuur SF – Christophe Promil)
Zoals afgesproken met het bestuur van OHL, werd Ariël Jacobs uitgenodigd en is aanwezig om de sportieve 
situatie te bespreken. Dit in afwachting van een open supportersvergadering met de nieuwe CEO! 

Ariël Jacobs begint zijn uiteenzetting met een aantal stellingen: 
Woelig seizoen op en naast het veld, met veel kommer en kwel. 
Personeelsverloop binnen de club, zowel qua management, coaching, staf en spelersgroep. 
Bepaalde transferdossiers die heel veel energie en frustraties meebrachten. 
Kwetsuren die op een slecht moment kwamen. 
Op 1 seconde dat slechte seizoen doen vergeten. 

SF: Na een vijftal minuten wordt Ariël door Christophe Promil onderbroken met de vraag waarom zowel 
winter- als zomertransfers mislukt zijn. In het verleden hadden we Sowah, Henry, Mercier, Keita en De Norre 
maar werden niet vervangen. Tamari, Malinov, Holzhauser en Gamboa mochten gratis weg. 

Ariël Jacobs geeft toe dat Cojocaru de verwachtingen niet heeft ingelost, Leysen wel. 
Patris en Keita grotendeels uit eigen opleiding, presteerden wel.  
Patris zou het best bijleren bij OHL en wou niet weg tot plots Anderlecht hem kwam weghalen! 
Keita speelde op het einde bij ons niet meer, bij Antwerp wel.  
Shingtienne heeft de verwachtingen beter ingelost dan verwacht. 
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Ricca met Miguel als backup. Miguel kwam niet op niveau van Ricca en miste maturiteit en leiderschap. 
Akimoto heeft zijn diensten bewezen en speelt degelijke wedstrijden. 
Centraal op het middenveld is nog steeds niet ingevuld.  
We dachten met Misao wel, maar die kende goede en minder goede momenten. 
De Norre, polyvalent op verschillende posities, bracht meer dan verwacht maar zijn we kwijt. 
Banzuzi werd gezien als backup van Siebe Schrijvers op lange termijn, maar heeft zich snel bewezen. 
Tamari hield OHL aan het lijntje en gaf de club de indruk te zullen bijtekenen wat hij uiteindelijk niet deed.  
We zochten een linksvoetige om op de rechter kant te spelen. 
N’Dri bewees in Eupen zijn waarde: qua snelheid een groot vermogen, scorend minder. Hij werd links gelaten 
waardoor N’Dri in december ‘23 weg wou. In januari ’24 onderging hij een operatie. 
Centraal werd Maziz gehaald als backup voor Maertens en heeft die rol goed ingevuld. 
Links doet Thorsteinsson het goed, zowel scorend als qua assists.  
“Bank” kwam als backup, door vele buitenlandse verplichtingen te weinig beschikbaar. 
 
Ariël Jacobs: Spitsen blijven volgens Ariël een probleem: Brunes brengt te weinig en vult de verwachtingen 
niet in, Opoku haalt niet niveau vorig jaar en Nsingi maakte grote stappen vooruit, maar is geen spits. 
In de winterstop ging OHL actief op zoek naar een spits en was de deal met Henry zo goed als rond. Henry 
toonde veel drang en wil om te komen helpen. Tot die op de luchthaven door Verona werd teruggeroepen en 
de deal niet meer door ging. Daarom werd Brunes gehouden ook al wou die eigenlijk weg. 
Analyse: een niet gelukte transferperiode en we missen een as met maturiteit en ervaring.  

 
 SF: Moet er ook geen werk gemaakt worden van de scouting cel?  
  

Chris Vandebroeck: Upgrade van de scouting dringt zich op en versterking kan daar zeker gebruikt worden. 
Het was ook het seizoen te veel van Marc Brys. Het transferbeleid heeft de laatste 2 jaar te weinig gebracht 
en we moeten deze keer beter doen. Nu hebben we dankzij de 92ste minuut zes weken gewonnen en die 
worden gretig gebruikt. 
 

 Ariël Jacobs: Als je nu met makelaars praat worden er toch geen beslissingen genomen.  
 

SF: We hebben een Academy met 40 clubs, waarom niet gaan kijken naar de lagere klasse? Zijn er 
beperkingen op het budget? Gebrek aan communicatie doet geruchtenmolen draaien. Klopt het dat King 
Power transfers weigert? Geruchten die uit de bestuurskamer zouden komen. 
 
Ariël Jacobs antwoordt dat in de lagere klasse zoeken ons niet op korte tijd verder zal helpen. 
 
Chris Vandebroeck beklemtoont dat King Power nog geen enkele transfer heeft tegengehouden. 
Transferbudgetten worden op voorhand besproken en indien nodig overschreden. Dat is zeker de reden niet 
van mindere transferperiodes.  

 
SF: Nordin Jackers krijgt bij Club Brugge zijn kansen, waarom kreeg hij die niet bij ons? Is het de bedoeling om 
hem terug te halen? 
 
Ariël Jacobs: Jackers krijgt bij Brugge zijn kans door de blessure van Mignolet. Hij ziet Jackers (26) niet als 
concurrent van Leysen (22). Zelfs de fouten in Brugge, mag zijn seizoen niet in het gedrang brengen.   
Ariël waarschuwt wel dat we moeten opletten voor onze jonge spelers, zijnde Sagrado, Shingtienne, Banzuzi 
en Keita. Hier is veel interesse voor. OHL tracht door in gesprek te gaan met de makelaars deze jonge spelers 
nog te houden.  
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Zo werd bij Shingtienne duidelijk gezegd dat er geen optie was om weg te gaan en bleef de speler 
niettegenstaande de interesse uit Italië. Uiteraard kunnen we als OHL die jonge talenten niet blokkeren en is 
een financiële inbreng ook een meerwaarde voor de eigenaar.  

 
SF: Welke lessen moeten er getrokken worden uit het feit dat er zoveel transfers niet onmiddellijk brachten 
wat OHL verwacht had en dan kijken we naar Cojocaru, Misao, Miguel, N’Dri, Brunes, Maziz. 
 
Ariël Jacobs geeft toe dat dit tegenviel en dat de scouting zal versterkt worden. 

  
SF: Werkt OHL met een “schaduwelftal”?  
 
Ariël Jacobs antwoordt positief, zelfs op niveau van de staf gebeurt dit volgens hem.  
 
SF: Laatste 3 jaren op stage moeten gaan en het seizoen moeten starten met 50% van de kern. 
 
Ariël Jacobs: Volgens hem is dit niet te vermijden en vele teams lassen nu twee tot drie stages in net om dat 
probleem op te vangen, evenals het probleem van de afwezige internationals. Hij denkt niet dat OHL dat 
probleem kan vermijden. 

 
SF: Vanuit de SF wordt gevraagd of het de bedoeling was om met de U23 in 1ste Nationale te spelen en om 
daaruit te kunnen rekruteren en of daar potentieel in zit. 
 
Ariël Jacobs stelt dat het moet aanzien worden als een springplank. Sagrado en Shingtienne speelden vorig 
seizoen nog bij U23. Hij ziet nog een aantal sterkhouders van de U23 aansluiten bij de trainingen van de A-
kern zoals o.a. Parmentier en Souanga, die zelfs inviel tegen Standard. 
 
SF: Als we de spelersploeg 2020 vergelijken met die van nu, dan zijn we er op achteruit gegaan. 
 
Ariël Jacobs beaamt dit en stelt dat het verschil gemaakt wordt in de 2 rechthoeken en dan spreken we over 
de spits, een steeds wederkerend probleem! 

 
SF vraagt om in de komende maanden op het overleg een update te geven van de transferonderhandelingen. 
 
Chris Vandebroeck antwoordt hier positief op, maar soms moeten gesprekken geheim gehouden worden en 
dus is een update niet altijd mogelijk en mogen we niet te veel transparantie verwachten. Bekendmaken van 
de specifieke onderhandelingen met naam en toenaam brengen die onderhandelingen in gevaar.  
  

3. Bezoek voorzitter Khun Top (Marc Van Eylen en Hortense Goemans) 
Normaal gezien zou voorzitter Khun Top op 17.03.2024 de wedstrijd OHL-KV Mechelen bijwonen. Omwille 
van de wedstrijd Chelsea-Leicester City in de FA Cup is dit bezoek niet kunnen doorgaan. 
Misschien is de bekerfinale van OHL Women een volgende gelegenheid voor een bezoek waard. 

 
MM OHL: Het is alvast de bedoeling dat onze voorzitter een komende PO2 wedstrijd probeert bij te 
wonen. Een datum zal vanuit Leicester vastgelegd worden. 

 
4. Club update door Chris Vandebroeck (CEO ad interim)  

o Sportief nieuws   
 A-kern: 

• We zullen 17.03.2024 nooit vergeten, evenmin als het enthousiasme en de sfeer in het stadion. 
• Het overtreft zelfs de sfeer die we mochten meemaken bij de promoties naar 1ste klasse. 
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• De goal van Nsingi heeft ons in de laatste seconde van de reguliere competitie gered van PO3! 
• PO2 volgen zonder stress, alhoewel coach Garcia nog ambities heeft. 
• We hebben ondertussen in de wedstrijd tegen Standard, Christ Souanga (U23 – 17 jaar) zien 

debuteren en waar we volgend jaar op rekenen in de A-kern. Er zijn al kapers op de kust en het 
zal alle zeilen bijzetten zijn om hem bij OHL te houden.  

• Suphanat Muenta “Bank” keert terug na 14 april, verzaakt aan deelname nationale ploeg U23 
van Thailand. 

• Nathaniel Opoku is gekwetst en zal de wedstrijd zondagavond tegen Gent niet halen. 
• Volop bezig met voorbereiden op het komende seizoen zowel sportief vlak als het niet-sportieve. 
• Ambitie: naar boven kijken en verder bouwen op de fantastische sfeer. 

 
 OHL Women: 

Druk programma: 
• Stevige en spannende strijd voor de titel. 
• Bekerfinale op 1.5.2024. 

 
 U23:  

• U23 hebben eindelijk nog eens gewonnen. 
• Chike Van de Ven bezorgde OHL U23 de zege tegen Charleroi en maakte het enige doelpunt! 
 

5. Samenvatting Geert Pauwels: overzicht van de maand 
o Overzicht communicatie topics  

“Equal Treatment” OHL Women (Ivan Peeters en Hortense Goemans) 
Na hun glansprestatie met de 0-7 overwinning tegen Essevee Women, speelt OHL Women de finale van 
de Beker van België. Hiermee schrijven zij geschiedenis want het is de 1ste finale voor onze club! Spijtig 
dat de communicatie op de website van OHL op zich heeft laten wachten. We stellen vast dat dit ook het 
geval is voor de volgende wedstrijden van OHL Women! 
Dit terwijl voor wat de A-kern betreft de dag zelf al een verslag online staat. 

 
MM OHL: Frederik Vancauteren stelt dat deze wedstrijdverslagen gemaakt worden door freelancers en 
steeds op maandag na de wedstrijd. Er wordt bekeken om de uitslag van de wedstrijd toekomstgericht 
alvast sneller op de site te plaatsen. Bovendien is een nieuw communicatie- en marketingteam zich aan 
het inwerken. Er wordt duidelijk gesteld dat het niet de bedoeling is om een onderscheid te maken 
tussen de  A-kern, OHL Women of U23. 
 

6. FANVRAGEN Supportersfederatie:  
o EVALUATIE thuis- en uitmatchen: 

A-kern: 
• 17.03.2024 OHL – KV Mechelen: 1-0 
 Onvergetelijke voetbalavond. 
 Spektakel op en naast het veld: corteo naar het stadion, pyro spuiters op het veld, CO² spuiters 

aan T4 en T2, tifo acties Vak 202 en Vak K, violist, … 
 Wedstrijd met in de allerlaatste minuut de ontlading door de goal van Nsingi!  
 We spelen zowaar PO2!  
 Spijtig genoeg andermaal Bengaals vuurwerk in het bezoekersvak voor de start van de wedstrijd! 

 
• 30.03.2024 OH Leuven – KV Mechelen 2-3 
 De wissels in de 2de helft brachten de ommekeer en vanaf dan was het volop genieten. 
 Een gelijkspel zat er in, maar deze keer net niet. 
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• 06.04.2024 Standard De Liège – OH Leuven 0-0 
 Standard moet de 1ste thuiswedstrijd spelen zonder supporters, waardoor ook de OHL-

supporters deze match niet ter plaatse mogen bijwonen. 
 Vanuit de SF werd voorgesteld om de wedstrijd op groot scherm uit te zenden (cfr. de wedstrijd 

Charleroi-OHL van 29.07.2023). 
 

MM OHL: Volgens het bestuur van OHL was het niet zo simpel om nog groot scherm / uitzending te 
faciliteren met Eleven qua rechten. Daarom heeft de club beslist om het over een andere boeg te 
gooien en alle partnercafés te communiceren die de wedstrijd uitzenden en nog eens reclame te 
maken voor de 1+1 actie bij deze zaken. Vooral hoe je die 1+1 actie kan verzilveren als abonnee.  
Er was een uitgebreide communicatie hierover afgelopen week via de klassieke kanalen. 

 
OHL Women: 
• 16.03.2024 SV Zulte Waregem – OHL Women 0-7!! 

Onze vrouwenploeg heeft spektakel gebracht op de grasmat van Zulte! 
OHL Women haalt hiermee de finale van de Beker van België! De eerste finale voor onze club! 
Wat hebben de meereizende supporters genoten van het doelpuntenfestival! Proficiat Ladies! 
Hopelijk is Aurélie Reynders, onwel geworden na de match, terug aan de beterhand. 
 
MM OHL: De SLO heeft in naam van de SF en alle supporters het OHL management bedankt voor het 
ter beschikking stellen van de bus en dank aan het dameselftal voor de tickets. Uiteraard ook een 
dankwoord aan de federatie om de organisatie van de bus op zich te nemen.   

   
• 23.03.2024 OH Leuven Women – KRC Genk Ladies 8-0!! 
 Doelpuntenkermis in Oud-Heverlee! 
 Fantastische wedstrijd van OHL Women en een ongelooflijke inzet! 
 Mooie opkomst van de supporters en de sfeer zat er in! 

 
• 30.03.2024 KAA Gent Ladies – OH Leuven Women 3-4 
 Van 1-4 naar 3-4, het werd nog razend spannend naar het einde toe. 
 De aanwezigheid van de VAR was hier zeker nuttig geweest, vooral omdat dit slechter had 

kunnen aflopen door een aantal discutabele beslissingen van de wedstrijdleiding. 
 

MM OHL: Hierin heeft OHL geen beslissingsrecht noch de mogelijkheid om dit zelf te “regelen”. 
 

U23: 
17.03.2023 OHL U23 – Lokeren-Temse: 0-4 
20.03.2024 OHL U23 – Cappellen FC: 0-2 
24.03.2024 Knokke FC – OHL U23: 2-1 
07.04.2024 OHL U23 - Zébra Elites 1-0 

 
o VOORUITBLIK thuis- en uitmatchen  

A-kern – PO2-wedstrijdkalender: 
14.04.2024 OH Leuven – KAA Gent 
20.04.2024 OH Leuven – STVV 
23.04.2024 Westerlo – OH Leuven 
27.04.2024 KV Mechelen – OH Leuven 
05.05.2024 OH Leuven – Standard 
12.05.2024 KAA Gent – OH Leuven 
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17.05.2024 STVV – OH Leuven 
25.05.2024 OH Leuven – Westerlo 

 
OHL Women: 
13.04.2024 RSCA Women – OH Leuven Women 
16.04.2024 OH Leuven Women – Club YLA 
20.04.2024 Standard Fémina – OH Leuven Women 
27.04.2024 Club YLA – OH Leuven Women 
01.05.2024 Finale Beker van België!! 
04.05.2024 OH Leuven Women – RSCA Women 
11.05.2024 OH Leuven Women – Standard Fémina 

 
o Verslag Match Delegate  en premie “boeteloze” wedstrijden:  

De teller “boeteloze wedstrijden op 12.03.2024 = € 5.344,12  
• 17.03.2024 OHL – KV Mechelen € 250 
• 30.03.2024 OHL – KV Mechelen  € ???? 

Volgens Luc Leys hebben ingevolge een gemeld incident op het wedstrijd delegate verslag onze 
supporters een onvoldoende gekregen. OHL probeert dit aan de hand van camerabeelden te 
weerleggen. Het is dus nog even afwachten of er een boete zal opgelegd worden. Wordt vervolgd. 

• 06.04.2024 Standard – OHL € 250  de supporters mochten de wedstrijd niet bijwonen maar de 
club is toch bereid de premie toe te kennen.   

 
De teller voor de “boeteloze wedstrijden” → Nieuwe voorlopige stand: € 5.894,12. 
 

o Busverplaatsing voor Essevee Women – OHL Women 16.03.2024 (Hortense Goemans) 
Spijtig dat de SF door omstandigheden heel laat de beslissing doorkreeg voor wat betreft de gratis bus 
en gratis tickets. Toch is het uiteindelijk een geslaagde “uitstap” naar Zulte geworden. De supporters 
waren opgetogen met de door de SF georganiseerde busreis, de gratis bus en tickets en met als kers op 
de taart de prachtige overwinning van onze OHL Women (0-7)! Dikke proficiat Ladies!  

 
o Topclubs willen 14 eersteklassers (Omer Ghijs)  

Een competitie met 14 eersteklassers en minder kans op degradatie. Dat voorstel van de acht “grootste” 
clubs lijkt naast een roep om een gezonder profvoetbal evengoed op de openingszet voor de 
onderhandelingen van een nieuw tv-contract.  

 
MM OHL: Volgens Chris Vandebroeck was er een geheime vergadering om over een nieuw 
competitieformat te spreken. Union, Gent, Antwerp, Club Brugge, Anderlecht, Genk, Standard en 
Charleroi - ofwel de G8 – waren vertegenwoordigd. Dit heeft geleid tot een vergadering met de andere 8 
waaronder OHL, samen met clubs uit 1B, die tegen een format met 14 ploegen zijn.  
Chris Vandebroeck denkt niet dat het format met 14 er komt. Gent en Genk zijn hier voorstander van, 
maar Club Brugge en Anderlecht zijn eerder voor een systeem met 18 zonder PO’s. De grote clubs willen 
vooral minder wedstrijden waardoor ze meer de focus kunnen leggen op Europa. Het is moeilijk te 
voorspellen wat het zal worden. Ook de leefbaarheid van 1B, de halvering van de punten, het aantal 
wedstrijden, de verstrenging van de licentievoorwaarden en de vernieuwing van het TV-contract worden 
besproken. Behoud van de huidige 16 of 18 zonder PO’s behoort tot de mogelijkheden. 
Tweederdemeerderheid is nodig in de algemene vergadering om het competitieformat te kunnen 
wijzigen. Bovendien moet er niet alleen gekeken worden naar het format maar ook naar de 
infrastructuur. In Wallonië zouden verschillende projecten (nieuw stadions) op til staan. 
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o Incidenten OHL – KV Mechelen (Hortense Goemans) 
Ondanks het feit dat zowel de veiligheidsdiensten van OHL en de lokale politie er alles aan gedaan 
hebben  om KV Mechelen supporters te weren uit de thuistribunes, hebben zich toch incidenten 
voorgedaan. Dit tijdens en vooral op het einde van de wedstrijd in vak 321! Dit is het vak voornamelijk 
voorbehouden voor spelers & staf en Academy.  KV Mechelen supporters die er dan toch tickets hadden 
kunnen bemachtigen, daagden uit, goten bier over onze supporters, … terwijl de 2 aanwezige stewards 
weinig verweer hadden blijkbaar.  
Volgens aanwezige OHL-abonnees die ik achteraf heb gesproken op de parking en die onder de indruk 
waren van de incidenten, zijn er bijna elke match in vak 321 op de eerste 2 rijen (zitjes 8 tot 15) 
supporters aanwezig van de bezoekende ploeg. Tot nu toe verliep dit allemaal nog zonder problemen, 
tot de wedstrijd tegen KV Mechelen!  
 
MM OHL: Volgens Luc Leys en Frederik Vancauteren werden de incidenten in vak 321 onderzocht en 
blijkt het te gaan om de genodigden van AB InBev, maar kon er niets abnormaal worden vastgesteld. Dit 
wordt bevestigd door een aanwezige medewerker van OHL.    

 
o Geluidsinstallatie tribune 4 (Marc Van Eylen) 

MM OHL: Afhankelijk van de bezetting in de tribune klinkt de geluidsinstallatie verschillend. Er worden 
metingen verricht om de muziekinstallatie te verbeteren/vernieuwen.  

 
o Stand van zaken sponsoring AB InBev (Marc Van Eylen) 

Vorige vergadering werd gemeld dat bepaalde SC’s het moeilijk hebben om de budgetten rond te 
krijgen. Dit gezien de prijsstijging van de bussen en het beperkt aantal supporters dat inschrijft voor 
bepaalde uitwedstrijden als gevolg van het slechte sportieve seizoen. Er werd gedacht om eventueel 
waardebonnen voor bier aan AB InBev te vragen. Frederik Vancauteren zou contact opgenomen hebben 
met AB InBev.    

 
MM OHL: Frederik Vancauteren bevestigt dat een éénmalige sponsoring van AB InBev naar de 
supportersclubs wordt gedaan van 70 bakken Stella (inclusief leeggoed). Marc Van Eylen werd hiervan 
op de hoogte gebracht en gevraagd om een verdeelsleutel toe te passen voor deze 70 bakken. 

 
Marc Van Eylen bedankt vooreerst Frederik Vancauteren om deze sponsoring snel te realiseren. 
Uiteraard zou het mooi zijn mochten we dit jaarlijks kunnen bekomen. 
Vervolgens stelt de voorzitter van de SF dat de vertegenwoordigers van de SF tijdens de voorvergadering 
beslist hebben om een eerlijke verdeling toe te passen onder de SC’s. Dus niet pro rata het aantal 
supporters of bussen bij uitwedstrijden. Vermits Rollers & Friends en Louvaniste verzaken aan de 
verdeling (waarvoor dank) worden de 70 bakken verdeeld onder 7 SC’s en krijgen ze elk 10 bakken.  
De logistieke afhandeling en een vast ophaalmoment wordt nog geregeld door Fredrik Vancauteren.  

 
o Optreden Stefke Lood (Hortense Goemans) 

Stefke Lood heeft de tekst van zijn liedje “Engelbewaarder” herwerkt naar aanleiding van de goal van 
Nsingi. Zou een leuk idee zijn om Stefke in het stadion te laten optreden met o.a. dit liedje.  

 
MM OHL: Een optreden werd toegezegd en zal vastgelegd worden op één van de volgende PO2 
thuiswedstrijden en zal gebeuren op een podium aan Extra Time/Off Side. Datum nog te prikken. 

 
o Nachon Nsingi 92:00 T-shirt (Dany Van Goethem) 

Exact op minuut 92:00 scoorde Nachon het winnende doelpunt waarmee hij OH Leuven zich verzekerde 
van een plaats in de Europe Play-Offs.  
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Om dit moment te vereeuwigen, liet OHL de goal sequence vastleggen op Casual T-shirts.  Het shirt is nu 
online beschikbaar in vier kleuren en ook in de fanshop, maar blijkbaar beperkt in voorraad. Klopt dit? 

 
MM OHL: Er werden in een minimum van tijd 200 T-shirts verkocht. De voorraad werd opnieuw 
aangevuld en deze zullen dus een langere periode beschikbaar blijven in de fanshop. Succes is groter dan 
verwacht. 

 
o Nachon Nsingi-goal op het scherm (Dany Van Goethem) 

Voor elke wedstrijd worden er op de schermen belangrijke goals van het verleden getoond. Er werd 
verwacht dat de goal van Nsingi tegen Mechelen al zou toegevoegd zijn. Maar tot grote verbazing was 
dat niet het geval!! Hopelijk is dat tegen de volgende thuismatch in orde gebracht en worden de beelden 
aangepast met als laatste de goal van Nsingi !! 

 
MM OHL: Frederik Vancauteren bevestigt dat het inderdaad de bedoeling was de goal van Nsingi op het 
scherm te tonen, maar er was een technisch probleem. Wordt voor de volgende wedstrijd opgenomen. 
 

o Geen spelersbus voor de Old Stars (Octaaf Duerinckx) 
Voor het eerst sinds jaren krijgen de Old Stars naar jaarlijkse traditie de spelersbus van OHL niet ter 
beschikking voor de verplaatsing naar Club Brugge waar zij aan het wandelvoetbaltornooi zullen 
deelnemen op 18 april. Arne Knaepen heeft er alles aan gedaan om een vervangende bus in te schakelen 
van een andere maatschappij, wat tot op heden niet is gelukt.  
De Old Stars zijn uiteraard ontgoocheld nu ze met eigen vervoer naar Brugge moeten rijden en vooral 
omdat ze altijd bereid zijn om de handen uit de mouwen steken bij OHL-organisaties zoals o.a. voor de 
jeugd zoals “Pasta Pasta” en “BBQ in Bruineveld”. 

 
MM OHL: De busmaatschappijen hebben blijkbaar geen reserves, vooral wat betreft de chauffeurs. Ze 
kampen allemaal met aanvragen die ze moeten weigeren. 

 
o Bekerfinale OHL Women – Club YLA 1.5.2024 (Dany Van Goethem – Hortense Goemans) 

Het is een historische gebeurtenis dat onze dames de finale van de beker van België spelen op Den 
Dreef. Vraag om vanuit bestuur OHL en SC’s voorstellen te initiëren om deze wedstrijd in een uniek 
kader te laten verlopen door een extra sfeer te creëren. Bijv. extra OHL-vlaggen verdelen of tifo’s 
ophangen. Vak K en vak 202 zouden kunnen zorgen voor extra muzikale ondersteuning.  
Wanneer start de ticketverkoop voor de bekerfinale die gepland is op 1.05.2024? Is er nu al een zicht op 
het aantal tickets die ter beschikking worden gesteld van beide ploegen? 

 
MM OHL:  
• 2 x 3000 tickets ter beschikking van de supporters van OHL Women en Club YLA. 
• Organisatie KBVB maar ticketverkoop via OHL voor onze supporters. 
• OHL-supporters in T1 + T4 , waarbij T4 verkleind wordt naar het bezoekersvak. 
• Brugge-supporters in T3 + T2 (alleen bezoekersvak). 
• Alle abonnees, zowel deze van de A-kern als OHL Women, kunnen een gratis ticket claimen. 
• Ticketverkoop zal deze week opstarten. 

 
Marc Van Eylen dankt alvast het bestuur van OHL voor de gratis tickets voor de abonnees. 

 
7. Rondvraag/varia  

o Abonnementenverkoop (Marc van Eylen) 
Marc Van Eylen vraagt of de abonnementenverkoop bespreekbaar is met de SF zoals vroeger het geval 
was. Hij geeft alvast een aantal standpunten mee vanuit de SF voor de abonnementen 2024-2025. 
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• Geen voorhoging van de abonnementsprijzen. 
• Behoud van de Early Bird. 
• Behoud van de bijkomende voordelen. 
• Familietribune verplaatsen naar beneden in T1 zonder prijsverhoging. 

 
MM OHL: Frederik Vancauteren stelt dat er alvast 2 correcties vooropgesteld worden: 

• De prijzen in T2 worden gelijkgesteld met deze van T4. De “instapabonnementen” zijn dus niet 
meer van toepassing. 

• Business Seats uitbreiden in T1 en die plaatsen worden duurder.  
Of Early Bird al dan niet behouden blijft, is nog niet beslist. 

 
o Publicatie verslag vergadering van maart (Marc Van Eylen) 

Marc stelt dat het verslag van maart nog steeds niet gepubliceerd werd op de website. 
 
MM OHL: Chris Vandebroeck stelt inderdaad vast op zijn smartphone dat dit nog niet is gebeurd.  
 

o Charity Night (Bart Pira) 
Volgens Bart Pira was de 4de editie van de OH Leuven Charity Night een unieke en succesvolle avond, 
waarbij een recordopbrengst van maar liefst 60 000 euro werd gehaald! 
De opbrengst werd fiftyfifty verdeeld (dus elk € 30.000) onder volgende doelen: 

• Kom op tegen kanker: afdeling onderzoek tegen prostaatkanker. 
• De Community van OH Leuven. 

 
Hij dankt de supporters voor de ongelooflijke sfeer tijdens de laatste competitiematch en het feit dat ze 
de ploeg zijn blijven steunen en aanmoedigen tot het laatste fluitsignaal. 
 

o Vertrek Oscar Garcia een “kwakkel”? (Ivan Peeters) 
Chris Vandebroeck bevestigt inderdaad dat een vertrek van Garcia als een “kwakkel” moet beschouwd 
worden.  
 

o Publicatie presentatie werkgroep “sfeer en beleving” (Frederik Vancauteren) 
Frederik Vancauteren laat de SF weten dat er niet zal ingegaan worden op de vraag tot publicatie van de 
presentatie van Dany Van Goethem. De voorstellen worden mee genomen, maar de club wil voorkomen 
dat de mensen zouden denken dat realisaties sowieso zouden komen. 
Bovendien stelt Frederik Vancauteren dat er geen zaken in staan die de club ook niet in het hoofd had. 
Belangrijk is ook vervolgt hij dat moet beseft worden dat realisaties ook een kostenplaatje hebben.  
 

o Laatste vergadering CEO ad interim (Chris Vandebroeck) 
Chris Vandebroeck stelt dat het zijn laatste vergadering was als CEO ad interim. Het waren 8 hectische 
maanden met als apotheose de goal van Nachon op 17.03.2024. Hij stelt dat hij goed samengewerkt 
heeft met Marc Van Eylen en de voltallige SF. Kritisch maar met het nodige respect voor elkaar. Hij dankt 
iedereen voor de constructieve samenwerking. Vanaf mei zal de nieuwe CEO aanwezig zijn.  

 
Volgende vergadering 14 mei 2024 

 
Marc Van Eylen  Dany Van Goethem   Hortense Goemans  Octaaf Duerinckx  
Voorzitter   Ondervoorzitter   Secretaris  Bestuurslid 


